
KOMMUNFULLMÄKTIGE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM DIARIENUMMER SIDA 

13 februari 2023 KS-2021/1800 1 (31) 

Utdragsbestyrkande: 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdag 13 februari 2023 

Tid Klockan 17:00-20:07 

Plats Sessionssalen i kommunalhuset. 

Beslutande Se bifogade uppropslistor 

Närvarande ej tjänst-
görande ersättare 

Didrik von Seth (C), Carina Sundström (MP), Cedric Fredmer (HP), Tina Varga 

Flodin (HP), Leif Tjärnstig (V), Anders Törnlund (V), Patrik Rahm (M), Anna 

Bredin (M), Camilla Kjellström (M), Peter Höög (M), Petra Nilsson (L), Patrik 

Willingstam (DP), Marcus Jillehed (DP), Gorges Barkho (KD), Malak Guirguis 

(KD), Malena Karanovic (SD) och Tomas Henriksson (S) 

Utses att justera Lars Björkman (HP) och Hampus Holmgren (M) 

Justeringens tid Måndag den 20 februari 2023 Paragrafer 1- 17 

Underskrifter 

Fredrik Zethraeus 
Sekreterare 

Ann-Marie Högberg (S) 
Ordförande 

Lars Björkman (HP) Hampus Holmgren (M) 
Justerare Justerare 

Protokollet har signerats digitalt: för underskrifter se protokollets sista sida. 
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BEVIS  
om justering av Kommunfullmäktiges protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Kommunfullmäktige har sammanträtt den 13 februari 2023 

Protokollet har justerats den  20 februari 2023 

Anslaget sattes upp den 21 februari 2023 

Anslaget tas ner den 16 mars 2023 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  15 mars 2023 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Kommunstyrelsens kansli, 
Kommunalvägen 28, Huddinge 
Telefon 08-53530000 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 

Underskrift 
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 SPALT I 13 februari 2023 

30 ledamöter    

  

Ledamoten 
frånvarande under 
följande paragrafer 

Tjänstgörande 
suppleant för den 
frånvarande ledamoten 

Votering 

 J N A J N A 

1. Sara Heelge Vikmång (S)         

2.  Rasmus Lenefors (S)         

3.  Kamile Ünver (S)         

4.  Emil Högberg (S)         

5.  Lena Berg (S)         

6.  Pran Malhotra (S)         

7.  Nora Salem (S)         

8.  Aza Cheragwandi (S)         

9.  Ann-Marie Högberg (S)         

10.  Claes Thim (S)         

11.  Anneli Sjöberg (S)         

12.  Yossi Sigal (S)         

13.  Margareta Vikgren (S)         

14.  David Magnusson (S)         

15.  Khalida Marefat (S) Samtliga Temitope Hassan       

16.  Anders Ferbe (S)         

17.  Nicole Ilias (S) Samtliga Ove Andreassen       

18.  Göran Hallberg (S)         

19.  Tomas Selin (C)         

20.  Annie Östlund (C)         

21.  Henrik Juhlin (C)         

22.  Angelica Bodén (C)         

23.  Anders Lönroth (MP)         

24.  Louise Rollins (MP)         

25.  Christian Stulen (HP)         

26.  Lars Björkman (HP)         

27.  Nujin Alacabek (V)         

28.  Niklas Bougt (V), lämnar klockan 19.05 §§ 10-17 April Troberg (V), §§ 10-17       

29.  Malin Ahlgren (V)         

30.  Robert Forsman (V)         

Summa spalt I   
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SPALT II 13 februari 2023 

31 ledamöter 

 

Ledamoten 
frånvarande under 
följande paragrafer 

Tjänstgörande 
suppleant för den 
frånvarande ledamoten 

Votering 

 J N A J N A 

31. Britt Björneke (V)         

32.  Auburn Daniels (V)         

33.  Daniel Dronjak (M)         

34.  Love Bergström (M)         

35.  Jelena Drenjanin (M)         

36.  Erik Ottoson (M) Samtliga Attila Kuru (M)       

37.  Hampus Holmgren (M)         

38.  Eva Paulsen Karlsson (M)         

39.  Diana Molinsky (M)         

40.  Mats Österholm (M)         

41.  Jennifer Hopper Lind (M) Samtliga  Carina Tärnsby (M)       

42.  Linda von Fircks (M)         

43.  Gunilla Helmerson (M)         

44.  Kennet Bergh (M)         

45.  Cecilia Sundberg (M)         

46.  Christopher Smith (L) Samtliga Shadi Domat (L)       

47.  Bo Källström (L)         

48.  Martina Nyman (L)         

49.  Cecilia Nordin (DP)         

50.  Ingalill Söderberg (DP)         

51.  Leif Dyrvall (DP)         

52.  Karl Henriksson (KD)         

53.  Anneli Johansson (KD)         

54.  Mats Arkhem (SD)         

55.  Alexandra Ghialamas (SD)         

56.  Martin Nigals (SD)         

57.  Arnold Boström (SD)         

58.  Sven Pernils (SD)         

59.  Felix Byström (SD)         

60.  Ann-Christin Blomqvist (SD) Samtliga Linus From (SD)       

61. Ulf Thalin (SD) Samtliga Roger Urbanski (SD)       

Summa spalt II   

SUMMA hela fullm.   
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 Sammanträdesdatum Paragraf  

Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 1   

    

    

 

 

 

Anmälan av ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar till protokollet: 

Tomas Henriksson (S) är ny ersättare i kommunfullmäktige sedan den 24 januari 

2023.  

 

Sammanfattning 

Ordföranden anmäler protokoll från Länsstyrelsen med följande innehåll: 

Tomas Henriksson (S) utses till ny ersättare från och med den 24 januari 2023 till och 

med den 14 oktober 2026. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 2   

    

    

 

 

 

Beslut rörande inlämnade frågor  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

De inlämnade frågorna från Daniel Dronjak (M) respektive Mats Österholm (M) som 

inkommit till dagens sammanträde i kommunfullmäktige får ställas.  

 

Sammanfattning 

Till dagens sammanträde i kommunfullmäktige har det inkommit två frågor: 

 

* Fråga ställd av Daniel Dronjak (M) till kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge 

Vikmång (S) om riskerna för att organiserad brottslighet kopplat till ABF och 

Socialdemokraterna i Botkyrka sprids till Huddinge. 

 

* Fråga ställd av Mats Österholm (M) till kultur- och fritidsnämndens ordförande  

Eeva Laine (S) om behovet av fler boxplatser i Gömmargårdens Ridsällskaps öppna 

ridskola. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 3   

    

    

 

 

 

Svar på nya frågor  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Frågan ställd av Daniel Dronjak (M) till kommunstyrelsens ordförande Sara 

Heelge Vikmång (S) om riskerna för att organiserad brottslighet kopplat till ABF och 

Socialdemokraterna i Botkyrka sprids till Huddinge anses besvarad. 

2. Frågan ställd av Mats Österholm (M) till kultur- och fritidsnämndens ordförande  

Eeva Laine (S) om behovet av fler boxplatser i Gömmargårdens Ridsällskaps öppna 

ridskola anses besvarad. 

 

Sammanfattning 

De inlämnade frågorna hanteras i följande ordning: 

 

1. Fråga ställd av Daniel Dronjak (M) till kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge 

Vikmång (S) om riskerna för att organiserad brottslighet kopplat till ABF och 

Socialdemokraterna i Botkyrka sprids till Huddinge. 

 

Sara Heelge Vikmång (S), kommunstyrelsens ordförande, anför som svar på frågan 

från Daniel Dronjak (M) följande: 

Daniel Dronjak har ställt en fråga om riskerna för att kriminalitet och organiserad 

brottslighet uppstår i Huddinge med anknytning till kommunens verksamheter och 

bidragsgivning. En fråga kan enligt kommunallagen ställas för att hämta in 

upplysningar och ska ha ett bestämt innehåll som avser ett ämne som hör till 

fullmäktiges, en nämnds eller en fullmäktigeberednings handläggning.   

Upplysningsvis vill jag därför svara att jag i min roll som kommunstyrelsens 

ordförande inte har några indikationer från rättsvårdande myndigheter, andra aktörer 

eller enskilda på att det förekommer kriminalitet eller annan otillbörlig påverkan i 

anslutning till partierna i kommunfullmäktige. Det skulle vara mycket allvarligt och 

ett hot mot demokratin.   

Samtidigt vet vi att den organiserade brottsligheten flyttar fram sina positioner. För 

kommuner ökar då risken för försök till otillbörlig påverkan och att välfärds- och 

bidragssystemen utnyttjas för ekonomisk vinning. Vi behöver alla vara vaksamma 

och beredda att agera i både rollen som kommun- och partiföreträdare. Om det 

uppstår misstanke om brott kring ett partis företrädare i kommunfullmäktige så är det 

mycket allvarligt och ska givetvis polisanmälas. I kommunens verksamheter ska vi 

bygga upp skyddsvallar inte minst vid upphandling, köp av tjänster och 

bidragsgivning.   

Jag välkomnar därför Moderaterna att redan idag stödja vårt förslag för en stärkt 

kontroll av kommunens bidragsgivning och ett införande av demokratikrav även för 
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bidragsgivningen till studieförbund. Kontrollen syftar till att upprätthålla 

demokratiska principer och att motverka kriminalitet och annan otillbörlig påverkan i 

civilsamhället. Det vore värdefullt om dessa regler kom på plats så snabbt som 

möjligt så att nämnderna också kan fatta beslut om mer konkreta regler för 

bidragsgivningen. 

I frågan yttrar sig Sara Heelge Vikmång (S) och Daniel Dronjak (M). 

 

2. Fråga ställd av Mats Österholm (M) till kultur- och fritidsnämndens ordförande  

Eeva Laine (S) om behovet av fler boxplatser i Gömmargårdens Ridsällskaps öppna 

ridskola  

 

Eeva Laine (S), kultur- och fritidsnämndens ordförande, anför som svar på frågan 

från Mats Österholm (M) följande: 

Mats Österholm (M) har ställt en fråga om det akuta behovet av fler boxplatser i 

Gömmargårdens Ridsällskaps öppna ridskola. En fråga kan enligt kommunallagen 

ställas för att hämta in upplysningar och ska ha ett bestämt innehåll som avser ett 

ämne som hör till fullmäktiges, en nämnds eller en fullmäktigeberednings 

handläggning.   

En av Mittenstyrets prioriteringar är en meningsfull och jämställd fritid och idrott för 

barn och unga, och ett växande engagemang för idrott får inte hindras av en brist på 

lokaler att verka i. Mittenstyret kommer därför att se över hur vi kan tillgodose 

behovet av ridskoleplatser i Huddinge.  

Frågan är också viktigt utifrån ridsportens framtid i Huddinge. Jag besökte 

Gömmargårdens Ridsällskap så sent som förra veckan och fick en mycket bra 

beskrivning av deras utmaningar och visioner. Jag har också fortlöpande dialog med 

förvaltningen i frågan. 

Mats Österholm (M) frågar ifall jag står bakom kultur- och fritidsnämndens beslut 

den 9 november 2021 att endast hyra ut kommunala ridanläggningar till allmänna 

ridskolor? 

- Ja. Det var en enig nämnd som ställde sig bakom beslutet och det gläder mig att vi i 

frågan om att främja ridsporten i Huddinge kan se enighet oavsett partitillhörighet. 

Mats Österholm (M) frågar också ifall jag avser att utifrån det nämnda beslutet vidta 

några åtgärder i närtid för att underlätta för Gömmargårdens Ridsällskap att ge fler 

unga möjligheter att rida?  

- Efter mitt besök hos Gömmarens ridsällskap i torsdags har jag haft dialog med 

förvaltningen om situationen. Gömmargårdens Ridsällskap tittar nu på möjligheten 

om att hyra in och ställa flyttbara boxplatser hos sig och jag fortsätter min dialog med 

förvaltningen om och hur vi kan stödja Gömmargårdens Ridsällskap.  

- I lokalresursplanen 2023 har Mittenstyret dessutom tillsatt ett uppdrag att ta fram ett 

ridskolestrukturprogram samt en handlingsplan för investerings- och 

utvecklingsbehov för allmänna ridanläggningar. 

I frågan yttrar sig Eeva Laine (S) och Mats Österholm (M). 

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

1. Ordföranden frågar kommunfullmäktige om frågan ställd av Daniel Dronjak (M) 

till kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge Vikmång (S) om riskerna för att 

organiserad brottslighet kopplat till ABF och Socialdemokraterna i Botkyrka sprids 

till Huddinge anses besvarad och finner att så är fallet.  
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2. Ordföranden frågar kommunfullmäktige om frågan ställd av Mats Österholm (M) 

till kultur- och fritidsnämndens ordförande Eeva Laine (S) om behovet av fler 

boxplatser i Gömmargårdens Ridsällskaps öppna ridskola anses besvarad och finner 

att så är fallet.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 4   

    

    

 

 

 

Beslut huruvida interpellationer som har lämnats in till 
kommunstyrelsens förvaltning senast tio arbetsdagar före 
fullmäktigesammanträde får ställas  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

De inkomna interpellationerna från Nujin Alacabek (V) respektive Bo Källström (L) 

får ställas.  

 

Sammanfattning 

Inför dagens sammanträde i kommunfullmäktige har det inkommit två 

interpellationer: 

 

* Interpellation ställd av Nujin Alacabek (V) till kommunstyrelsens ordförande Sara 

Heelge Vikmång (S) med anledning av Huddinges tillämpning av jämställd 

snöröjning. 

 

* Interpellation ställd av Bo Källström (L) till kommunstyrelsens ordförande Sara 

Heelge Vikmång (S) om ett Huddinge utan utanförskapsområden.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 5   

    
Diarienummer KS-2023/299.110    

 

 

 

Interpellation ställd av Nujin Alacabek (V) till 
kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge Vikmång (S) med 
anledning av Huddinges tillämpning av jämställd snöröjning  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen om Huddinge kommuns tillämpning av jämställd snöröjning anses 

besvarad.  

 

Sammanfattning 

Utifrån § 35 i kommunfullmäktiges arbetsordning hänvisar kommunstyrelsens 

ordförande Sara Heelge Vikmång (S) till Henrik Juhlin (C), ordförande Natur- och 

stadsmiljönämnden, för svar på interpellationen.  

 

Som svar på interpellationen från Nujin Alacabek (V) hänvisar Henrik Juhlin (C) till 

sitt utskickade svar (som biläggs protokollet). 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Nujin Alacabek (V), Henrik Juhlin (C) och Kennet Bergh (M).  

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige om interpellationen om Huddinge kommuns 

tillämpning av jämställd snöröjning anses besvarad och finner att så är fallet.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 6   

    
Diarienummer KS-2023/328.110    

 

 

 

Interpellation ställd av Bo Källström (L) till kommunstyrelsens 
ordförande Sara Heelge Vikmång (S) om ett Huddinge utan 
utanförskapsområden  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen om ett Huddinge utan utanförskapsområden anses besvarad 

 

Sammanfattning 

Som svar på interpellationen från Bo Källström (L) hänvisar Sara Heelge Vikmång 

(S) till sitt utskickade svar (som biläggs protokollet).  

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Bo Källström (L), Sara Heelge Vikmång (S), Karl Henriksson 

(KD), Ingalill Söderberg (DP), Felix Byström (SD), Nujin Alacabek (V), Jelena 

Drenjanin (M), Shadi Domat (L), Tomas Selin (C), Leif Dyrvall (DP), Aza 

Cheragwandi (S), Martina Nyman (L), Mats Arkhem (SD), Sven Pernils (SD) och 

Martin Nigals (SD). 

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige om interpellationen om ett Huddinge utan 

utanförskapsområden anses besvarad och finner att så är fallet.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 7   

    
Diarienummer KS-2023/114.118    

 

 

 

Information från kommunrevisionen  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige har tagit del av informationen från kommunrevisionen.  

 

Sammanfattning 

Vid dagens sammanträde i kommunfullmäktige föreligger följande information från 

kommunrevisionen:  

 

* Granskning av kommunens och valnämndens arbete med att uppfylla Mål 16.7 i 

Agenda 2030 avseende främjande av valdeltagande i 2022 års val samt regeringens, 

riksdagens, SKR:s och statliga myndigheters direktiv och råd med detta syfte. 

 

* Granskningsrapport avseende arkivering och hantering av allmänna handlingar. 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Henrik Juhlin (C), Malin Ahlgren (V), Leif Dyrvall (DP), Tomas 

Selin (C) och Ingalill Söderberg (DP).  

 

Protokollsanteckningar 

Malin Ahlgren (V) lämnar en protokollsanteckning som biläggs protokollet.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 8   

    
Diarienummer KS-2022/3553.915    

 

 

 

Statistikrapporter från socialnämnden, gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden samt vård- och omsorgsnämnden 
enligt 16 kap. 6 h § socialtjänstlagen (2001:453)  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar vård- och omsorgsnämndens rapport till protokollet.  

 

Sammanfattning 

Vid dagens sammanträde i kommunfullmäktige föreligger följande information från 

vård- och omsorgsnämnden:  

 

* Vård- och omsorgsnämndens rapport till kommunfullmäktige angående ej 

verkställda beslut tredje kvartalet 2022. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 9   

    
Diarienummer KS-2022/3221.112    

 

 

 

Riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens hemställan, bilaga 1 till 

kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 30 november 2022, 

avseende riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd, bifalls. 

2. HKF 7020 om riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd, ”Bistånd enligt 

socialtjänstlagen – försörjningsstöd-ekonomiskt bistånd”, bilaga 2, upphävs. 

3. Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden bemyndigas att besluta om nya riktlinjer 

för handläggningen av ekonomiskt bistånd. 

 

Sammanfattning 

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden har den 8 juni 2022, § 4, hemställt hos 

kommunfullmäktige att upphäva HKF 7020 ”Bistånd enligt socialtjänstlagen – 

försörjningsstöd-ekonomiskt bistånd” och att ge gymnasie- och 

arbetsmarknadsnämnden mandat att besluta om nya riktlinjer för handläggningen av 

ekonomiskt bistånd. 

Kommunstyrelsens förvaltning har inga invändningar mot gymnasie- och 

arbetsmarknadsnämndens hemställan. Kommunstyrelsens förvaltning föreslår därför 

att gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens hemställan bifalls, att HKF 7020, om 

riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd, upphävs och att gymnasie- och 

arbetsmarknadsnämnden bemyndigas att besluta om nya riktlinjer för handläggningen 

av ekonomiskt bistånd. 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Niklas Bougt (V) och Tomas Selin (C).  

 

Tomas Selin (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 

kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att så är fallet.  

 
Protokollsanteckningar 

Niklas Bougt (V) lämnar en protokollsanteckning som biläggs protokollet.  
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Beslutet ska skickas till 

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 

Webbredaktionen 
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Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 10   

    
Diarienummer KS-2022/3130.112    

 

 

 

Riktlinjer för bidragsgivning till studieförbund  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet Riktlinjer för bidragsgivning till studieförbund återremitteras till 

kommunstyrelsen.  

 

Sammanfattning 

Kultur- och fritidsnämnden har den 6 december 2022, § 8, hemställt hos 

kommunfullmäktige att upphäva HKF 8130, om regler för kommunens bidrag till 

studieförbundens lokala organisationer, och ersätta den med reviderade riktlinjer för 

bidragsgivning i Huddinge kommun. Förslaget är resultatet av en översyn av 

Huddinge kommuns bidragsgivning till studieförbunden som kultur- och 

fritidsförvaltningen har genomfört. 

Kommunstyrelsens förvaltning har inga invändningar mot kultur- och 

fritidsförvaltningens hemställan, vars förslag har tagits fram i dialog med 

kommunjurist. Därför föreslår kommunstyrelsens förvaltning att kultur- och 

fritidsnämndens hemställan bifalls, att förslag till reviderade riktlinjer för 

bidragsgivning i Huddinge kommun godkänns och att HKF 8130, om regler för 

kommunens bidrag till studieförbundens lokala organisationer, upphävs. 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Daniel Dronjak (M), Sara Heelge Vikmång (S), Karl Henriksson 

(KD), Felix Byström (SD), Love Bergström (M), Diana Molinsky (M), Robert 

Forsman (V), Ingalill Söderberg (DP), Martina Nyman (L), Bo Källström (L), Eeva 

Laine (S), ordförande i kultur- och fritidsnämnden, Tomas Selin (C) och Leif Dyrvall 

(DP).  

 

Sara Heelge Vikmång (S), Robert Forsman (V) och Tomas Selin (C) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 

Daniel Dronjak (M), Karl Henriksson (KD), Love Bergström (M), Ingalill Söderberg 

(DP), Martina Nyman (L), Diana Molinsky (M) och Bo Källström (L) yrkar att 

ärendet återremitteras till kommunstyrelsen med följande motivering ”Ärendet 

återremitteras i syfte att säkerhetsställa att kommunen har tillräckliga 

kontrollmekanismer för att hindra förekomsten av kriminell aktivitet i verksamheter 

som bedrivs i studieförbundens regi samt för att försäkra oss om att Huddinge 

kommun har tillräckliga rutiner för att förhindra bidragsfusk.” 
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Felix Byström (SD) yrkar i första hand på återremiss av ärendet och i andra hand i 

enlighet med eget förslag.  

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om ärendet ska avgöras idag eller om ärendet ska återremitteras 

och finner att ärendet ska avgöras idag.  

 

Votering begärs och ska verkställas.  

 

Den som vill att ärendet ska avgöras i dag röstar Ja. Den som vill att ärendet ska 

återremitteras röstar Nej. 

 

Voteringen utfaller enligt bilagd voteringslista med 32 ja-röster och 29 nej-röster.  

 

Ordföranden konstaterar att då minst en tredjedel av fullmäktiges ledamöter har röstat 

för återremittering (minoritetsåterremiss) av ärendet ska ärendet återremitteras till 

kommunstyrelsen.  

 
Protokollsanteckningar 

Daniel Dronjak (M), Karl Henriksson (KD), Ingalill Söderberg (DP) och Bo 

Källström (L) lämnar en gemensam protokollsanteckning som biläggs protokollet.  

 

Robert Forsman (V) lämnar en protokollsanteckning som biläggs protokollet.  

 
Beslutet ska skickas till 

Kultur- och fritidsnämnden 

Webbredaktionen 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 11   

    
Diarienummer KS-2022/3495.185    

 

 

 

Ökning av låne- och borgensram till Södertörns Energi AB  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Låne- och borgensramen för Södertörns Energi AB utökas med 22,5 miljoner kronor 

till totalt 522,5 miljoner kronor för 2023. 

 

Sammanfattning 

Södertörns Energi AB har inkommit med ett äskande om en höjning av sin låne- och 

borgensram till totalt 1 045 miljoner kronor, då ett överdrag av nuvarande låne- och 

borgensram bedöms behöva göras under våren 2023. För Huddinge kommuns del, 

som har en ägarandel om 50 procent i Södertörns Energi AB, innebär det en utökning 

av låne- och borgensramen för bolaget med 22,5 miljoner kronor från 500 miljoner 

kronor till 522,5 miljoner kronor. Ökningen avser att finansiera ett aktieägartillskott i 

dotterbolaget Söderenergi AB. 

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 

kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att så är fallet.  

 
Beslutet ska skickas till 

Södertörns Energi AB 

Botkyrka kommun 

Internbanken i Huddinge kommun 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 12   

    
Diarienummer KS-2023/49.111    

 

 

 

Ändrad bolagsordning för Huge Bostäder AB avseende 
styrelsens sammansättning och utseende av revisorer   

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Huge Bostäder AB:s styrelse ska bestå av 13 ledamöter och 6 suppleanter. 

2. Förslag till ändrad bolagsordning för Huge Bostäder AB fastställs enligt bilaga 1 

till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 9 januari 2023. 

3. Huge Bostäder AB uppdras att skyndsamt behandla förslaget till ändrad 

bolagsordning för bolaget. 

 

Sammanfattning 

En överenskommelse har gjorts mellan partierna om att ändra antalet ledamöter i 

styrelsen för Huge Bostäder AB från 12 till 13 ledamöter. För att möjliggöra en 

utökning av antalet styrelseledamöter föreslås bolagsordningen för bolaget ändras i 

denna del. 

Därtill föreslås ett tillägg i Huge Bostäder AB:s bolagsordning för att möjliggöra för 

bolaget att utse revisor och revisorssuppleant via ett revisionsbolag, för att undvika 

krav på stämmobeslut vid personalomsättning i revisionsbolaget. 

Huge Bostäder AB uppdras att skyndsamt behandla förslaget till ändrad 

bolagsordning för bolaget. 

Till kommunens ombud att företräda kommunen i detta ärende utses Petra Asplund 

Eriksson, ekonomidirektör. 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Felix Byström (SD), Sara Heelge Vikmång (S) och Martin Nigals 

(SD).  

 

Felix Byström (SD) yrkar bifall till eget förslag i beslutsmening ett innebärande att 

Huge Bostäder AB:s styrelse ska bestå av 13 ledamöter och 7 suppleanter. 

 

Sara Heelge Vikmång (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar i enlighet med Sara Heelge 

Vikmångs (S) yrkande om bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut eller i 

enlighet med Felix Byströms (SD) yrkande och finner att kommunfullmäktige 

beslutar i enlighet med Sara Heelge Vikmångs (S) yrkande.  
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Reservationer i kommunfullmäktige 

Felix Byström (SD) lämnar en skriftlig reservation som biläggs protokollet. 

 
Protokollsanteckningar 

Felix Byström (SD) lämnar en protokollsanteckning som biläggs protokollet.  

 
Beslutet ska skickas till 

Huge Bostäder AB 
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Diarienummer KS-2022/2741.251    

 

 

 

Inriktningsbeslut för ett nytt driftshus  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner inriktningsbeslut för nytt drifthus och ger 

Huddinge Samhällsfastigheter AB uppdrag att starta projektering av ett nytt drifthus 

på Vårdkasen 1:46 enligt specifikationerna i detta tjänsteutlåtande samt bilagor 1, 2 

och 3. 

2. Finansieringen av en investering för nytt drifthus år 2023 ska inarbetas genom 

förslag till omfördelning i delårsrapport 1. 

3. Investering för nytt drifthus för åren 2024 - 2026 ska beaktas i nästkommande mål 

och budgetprocess. 

 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige tog den 4 oktober 2021 beslut om att ge kommunstyrelsen i 

uppdrag att ta fram ett lokalprogram för ett nytt drifthus med anledning av att 

fastigheten där nuvarande drifthus står har sålts till en exploatör. Lokalprogrammet är 

framtaget i samarbete mellan Huddinge Samhällsfastigheter AB, miljö- och 

bygglovsförvaltningen, kommunstyrelsens förvaltning samt Sweco. Det nya 

drifthuset föreslås att uppföras på tomten Vårdkasen 1:46 med Huddinge 

Samhällsfastigheter som fastighetsägare. De kommer att tillhandahålla lokaler till 

driftsfunktionerna inom såväl den egna organisationen som miljö- och 

bygglovsförvaltningen. 

Vårdkasen 1:46 är belägen i Rosenhill och har en giltig detaljplan som tillåter att det 

föreslagna drifthuset kan uppföras enligt det framtagna lokalprogrammet. Vårdkasen 

1:46 ger goda förutsättningar avseende driftverksamhetens transporter i Huddinge 

kommun och ger även god tillgänglighet för medarbetarna 

Inom ramen för arbetet med ett lokalprogram för det nya drifthuset har en vision och 

verksamhetsbeskrivning tagits fram. Drifthuset ska vara en kreativ, inkluderande och 

hållbar arbetsplats där den praktiska verksamheten, ofta benämnd som ”driften”, har 

sin samlingspunkt. 

Drifthuset behöver inrymma verksamhetslokaler som möter all driftpersonals behov, 

som dessutom är föränderliga över tid. För hållbart och långsiktigt arbete krävs både 

flexibla och ändamålsenliga lokaler. Viktiga perspektiv i planeringsarbetet är trygghet 

och säkerhet och god arbetsmiljö. Detta ställer höga krav på lokalens utformning så 

att det finns effektiva ytor för såväl uppställning och förvaring som traditionellt 

kontorsarbete. Hyreskostnaden för berörda verksamheter i drifthuset bedöms bli i 

nivå med dagens kostnader för berörd verksamhet. 
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Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 

kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att så är fallet.  

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Huddinge Samhällsfastigheter AB 

Klimat- och stadsmiljönämnden 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 14   

    
Diarienummer KS-2023/263.901    

 

 

 

Befrielse från förtroendeuppdrag  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att befria följande personer från nedan angivna 

uppdrag:  

 

Ann-Christin Blomqvist (SD) Från uppdraget som ledamot i 

Socialnämnden 

Elin Almqvist (S) Från uppdraget som ersättare i 

Grundskolenämnden 

Nora Salem  (S) Från uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige från och med 2023-03-

31 

Nora Salem (S) Från uppdraget som ledamot i Gymnasie- 

och arbetsmarknadsnämnden från och med 

2023-03-31 

Jean Nasr (KD) Från uppdraget som ersättare i 

Socialnämnden 

Ulrika Svärd  (C) Från uppdraget som ersättare i 

Kommunfullmäktige 

Sascha Lukic (M) Från uppdraget som ersättare i 

Förskolenämnden 

Sven Pernils (SD) Från uppdraget som ersättare i 

Socialnämnden 

Patrik Willingstam (DP) Från uppdraget som ledamot i 

Grundskolenämnden 

Thomas Hanbo 

(Avliden) 

(DP) Från uppdraget som ledamot i Kommittén 

för arvodes- och partistödsfrågor 

Thomas Hanbo 

(Avliden) 

(DP) Från uppdraget som ersättare i Bygglovs- 

och tillsynsnämnden 

Thomas Hanbo 

(Avliden) 

(DP) Från uppdraget som ersättare i styrelsen i 

Södertörns Fjärrvärme AB 

Cecilia Nordin (DP) Från uppdraget som ersättare i Kommittén 

för arvodes- och partistödsfrågor 
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2. Hos Länsstyrelsen i Stockholm begära en ny sammanräkning över ledamöter och  

ersättare i kommunfullmäktige.  

 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige ska besluta om befrielse från förtroendeuppdrag som är 

sammanställda i förvaltningens Val-PM 

 
Beslutet ska skickas till 

Länsstyrelsen i Stockholm 

W3D3 

TROMAN 

Heroma 

Samtliga nämndsekreterare 
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Diarienummer KS-2023/263.901    

 

 

 

Val, fyllnadsval och fyllnadsnomineringar  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Upphäva beslutet i kommunfullmäktige från den 12 december 2022, § 19, i 

följande punkter: 

19. Val av lekmannarevision för Huge Bostäder AB för tiden från årsstämman 2023 

till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde räkenskapsåret efter 

revisorsvalet. 

20. Val av lekmannarevision för Huddinge Samhällsfastigheter AB för tiden från 

årsstämman 2023 till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde 

räkenskapsåret efter revisorsvalet. 

25. Val av lekmannarevision för Södertörns Energi AB för tiden från slutet av 

ordinarie årsstämma år 2023 till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde 

räkenskapsåret efter revisorsvalet. 

27. Val av lekmannarevision för Södertörns Fjärrvärme AB för tiden från slutet av 

ordinarie årsstämma år 2023 till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde 

räkenskapsåret efter revisorsvalet. 

29. Val av lekmannarevisor för SRV Återvinning AB för tiden från slutet av ordinarie 

årsstämma år 2023 till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde 

räkenskapsåret efter revisorsvalet. 

31. Val av lekmannarevision för Söderenergi AB för tiden från slutet av ordinarie 

årsstämma år 2023 till slutet av den årsstämma som hålls under det fjärde 

räkenskapsåret efter revisorsvalet. 

34. Val av revision för samtliga stiftelser där Huddinge kommun är förvaltare i 

enlighet med stiftelselagen för åren 203-2026. 

2. Nominera följande lekmannarevisorer till respektive bolagsstämma för inval: 

 

Huddinge Samhällsfastigheter AB 

 

Åke Wickberg  Ordinarie 

 

Johan Bonde Suppleant 

 

EGUH 2 Fastigheter Holding AB 

 

Åke Wickberg Ordinarie 

 

Johan Bonde Suppleant 
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Huge Bostäder AB 

 

Åke Wickberg Ordinarie 

 

Elsa Johansson Suppleant 

 

Söderenergi AB 

 

Eva-Li Prades Ordinarie 

 

Elsa Johansson Suppleant 

 

Södertörns Energi AB 

 

Eva Li Prades Ordinarie 

 

Elsa Johansson Suppleant 

 

Södertörns Fjärrvärme AB 

 

Eva Li Prades Ordinarie 

 

Elsa Johansson Suppleant 

 

SRV AB 

 

 

Eva Li Prades 

 

 

Val av revision för samtliga stiftelser där Huddinge kommun är förvaltare i 

enlighet med stiftelselagen för åren 2023-2026 

Eva Li Prades Ordinarie 

 

Johan Bonde Suppleant 

 

   

3. Kommunfullmäktige beslutar om följande val för nedan angivna tider: 

 

Ny ledamot och ersättare i Socialnämnden för perioden från och med 20 

februari 2023 till och med den 31 december 2026 

Ted Ekberg (SD) Ny ledamot, tidigare vakant 

 

Sven Pernils  (SD) Ny ledamot efter Ann-Christin Blomqvist  

 

Tova Nilsson (KD) Ny ersättare efter Jean Nasr  
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Ny ersättare i Bygglovs- och tillsynsnämnden för perioden från och med 20 

februari 2023 till och med den 31 december 2026 

Patrik Willingstam (DP) Ny ersättare efter Thomas Hanbo 

 

 

Ny ledamot i Grundskolenämnden för perioden från och med 20 februari 

2023 till och med den 31 december 2026 

Mats Forssén (DP) Ny ledamot efter Patrik Willingstam 

 

 

Ny ersättare i Valnämnden för perioden från och med 20 februari 2023 till 

och med den 31 december 2026 

Malin Ahlgren (V) Ny ersättare, tidigare vakant 

 

 

Ny ledamot och ersättare i Kommittén för arvodes- och partistödsfrågor 

för perioden från och med 20 februari 2023 till och med den 31 december 

2026 

Cecilia Nordin (DP) Ny ledamot efter Thomas Hanbo 

 

Leif Dyrvall (DP) Ny ersättare efter Cecilia Nordin 

 

 

4.  Val av nämndeman till Södertörns tingsrätt 

 

Nämndeman vid Södertörns Tingsrätt från perioden 20 februari till den 31 

december 2023 

Cecilia Nordin (DP) 

 

Efter Thomas Hanbo (DP) 

(Avliden) 

 

 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige ska besluta om val, fyllnadsval och fyllnadsnomineringar 

sammanställda i förvaltningens Val-PM 

 
Beslutet ska skickas till 

Södertörns Tingsrätt 

W3D3 

TROMAN 

Heroma 

Berörda lekmannarevisorer 

Samtliga bolag nämnda ovan 

Samtliga nämndsekreterare 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunfullmäktige 13 februari 2023 § 16   

    

    

 

 

 

Beslut rörande inlämnade motioner och interpellationer samt 
återtagande av motion  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motion om riktlinjer för barn med vattkoppor på förskolan - av Felix Byström (SD) 

och Sven Pernils (SD) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning.   

2. Motion om säkerhetsprövning av ledamöter och ersättare i krisledningsnämnden - 

av Felix Byström (SD) och Sven Pernils (SD) får väckas och överlämnas till 

kommunstyrelsen för beredning.  

3. Motion - Gör Huddinge till vänortskommun med Trostyanets, Ukraina - av Bo 

Källström (L) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

4. Motion om att säkerställa Huddingebornas möjlighet till solceller - av Love 

Bergström (M) och Daniel Dronjak (M) får väckas och överlämnas till 

kommunstyrelsen för beredning.  

5. Motion - tuffare tag mot klotter - av Karl Henriksson (KD) och Anneli Johansson 

(KD) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning.  

6. Motion - satsa på Huddinges familjecentraler - av Karl Henriksson (KD) och 

Anneli Johansson (KD) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för 

beredning. 

7. Godkänner begäran om återtagande av motion Stärk demokratin – gör försök med 

sänkt rösträttsålder. 

8. Godkänner begäran om återtagande av motion Utöka Solängens förskolegård.  

 

Sammanfattning 

Till dagens sammanträde fullmäktige har det inkommit sex motioner samt begäran 

om återtagande av två motioner. 

 

* Motion om riktlinjer för barn med vattkoppor på förskolan - av Felix Byström (SD) 

och Sven Pernils (SD) 

* Motion om säkerhetsprövning av ledamöter och ersättare i krisledningsnämnden - 

av Felix Byström (SD) och Sven Pernils (SD) 

* Motion - Gör Huddinge till vänortskommun med Trostyanets, Ukraina - av Bo 

Källström (L) 

* Motion om att säkerställa Huddingebornas möjlighet till solceller - av Love 

Bergström (M) och Daniel Dronjak (M) 

* Motion - Tuffare tag mot klotter - av Karl Henriksson (KD) och Anneli Johansson 
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(KD) 

* Motion - Satsa på Huddinges familjecentraler - av Karl Henriksson (KD) och 

Anneli Johansson (KD) 

 

Det har också inkommit, med stöd av 33 § i kommunfullmäktiges arbetsordning, 

begäran om att återta följande motioner  

* Stärk demokratin – gör försök med sänkt rösträttsålder, KS-2022/1637 

* Utöka Solängens förskolegård, KS-2021/2363 

 
Överläggning i kommunfullmäktige 

I ärendet yttrar sig Ingalill Söderberg (DP) och Anders Lönroth (MP).  

 
Propositioner i kommunfullmäktige 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion om riktlinjer för barn 

med vattkoppor på förskolan - av Felix Byström (SD) och Sven Pernils (SD) får 

väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning och finner att så är fallet.  
 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion om 

säkerhetsprövning av ledamöter och ersättare i krisledningsnämnden - av Felix 

Byström (SD) och Sven Pernils (SD) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen 

för beredning och finner att så är fallet. 
 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion - Gör Huddinge till 

vänortskommun med Trostyanets, Ukraina - av Bo Källström (L) får väckas och 

överlämnas till kommunstyrelsen för beredning och finner att så är fallet. 
 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion - Säkerställa 

Huddingebornas möjlighet till solceller - av Love Bergström (M) och Daniel Dronjak 

(M) får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning och finner att så 

är fallet.  
 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion - Tuffare tag mot 

klotter - av Karl Henriksson (KD) och Anneli Johansson (KD) får väckas och 

överlämnas till kommunstyrelsen för beredning och finner att så är fallet.  
 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att motion - Satsa på Huddinges 

familjecentraler - av Karl Henriksson (KD) och Anneli Johansson (KD) får väckas 

och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning och finner att så är fallet.  
 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige godkänner begäran om återtagande av 

motion Stärk demokratin – gör försök med sänkt rösträttsålder och finner att så är 

fallet. 
 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige godkänner begäran om återtagande av 

motion Utöka Solängens förskolegård  och finner att så är fallet.  

 

Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 
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Delgivningar till kommunfullmäktige 13 februari 2023  

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar delgivningarna redovisade vid dagens sammanträde till 

protokollet.  

 

Sammanfattning 

Till dagens sammanträde i kommunfullmäktige har anmäls följande delgivningar: 

 

* Protokollsutdrag och tjänsteutlåtande, Botkyrka kommun, Godkännande av 

avfallstaxa för 2023 KS/2022:00627.  
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Svar på interpellation ställd av Nujin Alacabek (V) med 
anledning av Huddinge kommuns tillämpning av jämställd 
snöröjning 

Jag och Mittenstyret håller med om att en jämställd snöröjning har många 
vinster som ni beskriver i både er interpellation och i er motion från 2013. Det 
är som ni säger bättre för både gående, cyklister, äldre, de med 
funktionsnedsättningar och klimatet.   
  
För Mittenstyret är denna princip viktig och det är något vi kommer att vilja 
fortsätta med.   
 

Anser du att vinterns snöröjning levt upp till de antagna riktlinjerna om 
jämställd snöröjning?   

Under det stora snöfallet i slutet av november 2022 fanns det stora 
kvalitetsbrister vilket gjorde att det tog upp till 10 dagar innan snöröjningen i 
Huddinge var slutförd. Detta är mycket längre än de fyra timmarna som 
entreprenörerna har på sig att vara klar efter påbörjad insats för gång och 
cykelbanor och bussgator. Bussgator klarade man dock av relativ bra till en 
början men inte gång och cykelbanor. Så under denna period levde inte 
vinterväghållningen upp till kommunens högt ställda krav i gällande avtal.    
  
På grund av dessa brister har en utvärdering av leverantörernas arbete 
genomförts och en förhandling om viten för missade leveranser av 
vinterväghållningstjänster pågår. Utvärderingens resultat kommer också att 
användas inför kommande vintersäsong och nästa upphandling.   
  
Det är viktigt att minnas att vinterväghållningstjänster levererades av samma 
leverantörer med bra kvalitet under vintersäsongerna 2020/2021 och 
2021/2022, och med samma avtal med prioritering av bussgator och gång- och 
cykelvägar.   
  
Förutom det stora snöfallet i slutet av november så har vi sett några mindre 
brister denna vinter som vi inte har sett under de två tidigare säsongerna.   
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Vad är förklaringen till att den jämställda snöröjningen inte har kunnat 
efterlevas i Huddinge medan det har fungerat i andra kommuner?   

Framför allt handlar det om den extrema mängden blötsnö som kom under en 
kort tid i slutet av november i Huddinge kommun. Andra kommuner drabbades 
också av dessa mängder, som till exempel södra delarna av Stockholms stad 
som också påverkade vinterväghållningen kraftigt. Andra kommuner var inte 
lika hårt drabbade, till exempel Haninge som fick betydligt mindre blöt snö i 
östra Haninge.  
  
De stora mängder blötsnö som kom under kort tid gjorde så leverantörernas 
maskinpark inte räckte till för uppdraget vid det tillfället. Snön var helt enkelt 
för tung för de mindre maskinerna som skulle skotta gång- och cykelvägar och 
villagator. Troligen prioriterade kommunen bussgator för länge, vilket gjorde 
att för stora mängder snö hann samlas på andra gator.  
  
Det ska också sägas att leverantörer och kommunen troligen följde SMHI:s 
varningar under för lång tid, och att SMHI inte heller förstod allvaret lokalt. När 
helgen planerades så var det en gul varning (vilket är längsta varningsnivån) 
som först på söndagen ändrades till orange, och då var det för sent att klara av 
att skotta bort all den tunga snö som fallit.   
  

Vad föreslår du för åtgärder för att säkerställa att snöröjningen i Huddinge 
kommun är jämställd framöver?   

Det är väldigt viktigt för Mittenstyret att snöröjningen fortsätter att vara 
jämställd. Förvaltningen bedömer att gällande krav och prioriteringar är bra och 
tydliga om de efterföljs.  
  
När det gäller den aktuella säsongen har förvaltningen sedan november 
förstärkt egenkontroller för att kontrollera att genomförda åtgärder följer 
upphandlingen. Även krav på entreprenörernas egna kontroller och kontroll av 
planerade resurser har förstärkts.    
  
Till nästa upphandling kan kommunen överväga om vi ska differentiera 
prioriteringen än mer för att säkerställa att vi uppnår önskat resultat.  

 
För Mittenstyret, 
Henrik Juhlin (C) 
Ordförande Natur- och stadsmiljönämnden 
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Svar på interpellation ställd av Bo Källström (L) till 
kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge Vikmång om 
ett Huddinge utan utanförskapsområden 

Inledningsvis vill jag tacka för en interpellation som behandlar ett viktigt ämne 

och en prioriterad fråga för Mittenstyret.  

Det preventiva arbetet är alltid, och på alla sätt, bättre än åtgärder i efterhand. 

Mittenstyret har en uttalad ambition om att prioritera tryggheten, hållbarheten 

och jämlikheten för alla Huddingebor. Utanförskapet kan endast brytas i ett 

Huddinge som präglas av delaktighet, företagsamhet och jämlika livschanser. 

Dödskjutningen i Skogås har påverkat oss alla. Mina tankar går först och främst 

till de anhöriga. I denna tragedi vill jag även tacka för alla de insatser som görs i 

olika delar av samhället vid sådan allvarlig kris.  

I det mest akuta skeendet har kommunen prioriterat att vara informativ, 

närvarande och tillgänglig. Trygghetsvärdar, ordningsvakter, nattvandrare och 

väktare har satts in, och skola och fritidsgård har öppnat för att ta emot elever 

med elevhälsoteam på plats. Kontakter har även tagits med föreningslivet för att 

öka närvaron i lokalsamhället.  

Är Mittenstyret villiga att tillsammans med övriga partier i Huddinge arbeta 

fram en strategi för ett Huddinge fritt från utanförskap 2030? 

Sedan flera år har Huddinge stora skillnader mellan olika bostadsområden när 

det gäller exempelvis kriminalitet, trångboddhet, arbete, skolresultat och 

valdeltagande. Det finns också allvarliga utmaningar på trygghetsområdet. 

Huddinge har nu flera kriminella nätverk etablerade i kommunen och tre utsatta 

områden på polisens lista. För att bryta segregationen och ojämlikheten i 

Huddinge behövs ett ”platsperspektiv” som ger mer träffsäkra satsningar i de 

mest utsatta kommundelarna.  

Socialförvaltningen arbetar också tillsammans med andra förvaltningar med 

”platsperspektivet”, med syftet att kommunens service ska nå ut i till alla 

Huddingebor. Förvaltningarna arbetar även med kartläggning och analyser för 
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att kommunens insatser ska bli mer kompensatoriska i de mest utsatta 

områdena.  

Integrationen i Huddinge ska förbättras, och socioekonomiskt svaga områden 

ska stärkas genom områdesutveckling i samverkan mellan kommunen, 

fastighetsägare, näringsliv och föreningsliv samt en hållbar kombination av 

inflyttning och kvarboende. Kommunen har ett särskilt ansvar för att den som får 

arbete och egen försörjning inte ska känna sig tvingad att flytta från ett 

socioekonomiskt utsatt område för att få en god livsmiljö. 

En enskild strategi kan sannolikt inte lösa utanförskapet. Det krävs snarare ett 

långsiktigt arbete med social hållbarhet i ett brett perspektiv då utanförskap 

omfattar så många aspekter och områden att det svårligen kan hanteras i ett 

enda styrdokument. Kommun, region och stat har givetvis ett särskilt ansvar, 

men vi måste även inkludera och utnyttja kraften i både civilsamhälle och 

näringsliv för att bryta utanförskapet.  

Det pågår nu ett arbete för att ställa om kommunens verksamheter till en mer 

förebyggande och preventiv ansats, trots att den nya socialtjänstlagen inte är på 

plats. Socialtjänsten i Huddinge arbetar exempelvis aktivt för att bli mer 

lättillgänglig för invånare samtidigt som man försöker komma i kontakt med 

individer i unga åldrar och i ett tidigt skede.  

Familjecentraler och föräldrarådgivning har ett nära samarbete med skolan, och 

en lyckad skolgång är den enskilt viktigaste faktorn för om barn i Huddinge får 

jämlika förutsättningar och livschanser. Mittenstyrets viktigaste politiska 

prioritering har därför varit att satsa på fler lärare. Resursfördelningen till 

kommunens skolor ska utgå från behov så att de skolor som behöver mest stöd 

också får det.  

En aktiv och meningsfull fritid är en av de viktigaste skyddsfaktorerna för barn 

och unga. Det är därför av största vikt att arbeta med att säkra jämlik tillgång till 

fritidsaktiviteter inom både kultur, idrott och fritid. Barn och unga är i och med 

Mittenstyrets fastställda mål för 2023 kultur- och fritidsnämndens högst 

prioriterade målgrupp. En följd av detta arbete är det kommande införandet av 

en fritidsbank i Huddinge där barn och föräldrar kan låna sport- och 

friluftsutrustning kostnadsfritt.  
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Kommunen arbetar även med kamerabevakning på platser där det finns ett 

berättigat behov, och syftar till att förebygga, upptäcka och hantera eventuella 

eller redan inträffade brott, ordningsstörningar och övriga situationer som 

påverkar tryggheten negativt. Kamerabevakning används som ett komplement 

till andra brottsförebyggande och trygghetsskapande åtgärder.  

Tillsammans med Polismyndigheten, Huddinge Samhällsfastigheter AB, Huge 

Bostäder AB, Kriminalvården och Södertörns Brandförsvarsförbund har 

kommunen inrättat en ny samverkansöverenskommelse för perioden 2023–

2024. Samarbetsparterna har kommit överens att arbetet mot gängkriminalitet, 

tryggheten i det offentliga rummet, våld i nära relationer samt arbetet mot 

alkohol, narkotika, dopning, tobak och spel ska prioriteras särskilt. Huddinge är 

också i implementeringsfasen av GVI, Group Violence Intervention, en samverkan 

mellan polis, kommun och lokalsamhälle som syftar till att minska det grova och 

dödliga våldet. 

Till listan på olika förebyggande insatser kan vi även lyfta nattvandringar och 

feriepraktikprojektet Unga för orten, där ungdomar får chansen att göra fint i 

området där de bor samtidigt som de ökar tryggheten och får värdefull 

arbetslivserfarenhet. Även föreningsliv och näringsliv kan göra stor skillnad för 

lokalsamhället. Att idrotten och kulturen får plats att verka i hela Huddinge kan 

därmed vara lika värdefullt för sammanhållningen som att ungdomar blir 

sysselsatta genom arbete.  

Föreningen Samverkan i Huddinge fungerar som ett av alla goda exempel på 

konkret samverkan med betydelse för det lokala samhället. Vid sidan av 

kommunen själv är flera fastighetsägare medlemmar, och föreningen deltar 

bland annat i kommunens operativa samverkansgrupp (OSG). OSG arbetar 

strukturerat och systematiskt med både polis och räddningstjänst och syftar till 

ökad trygghet och minskad brottslighet. När vi gör insatser gemensamt ger det 

större effekt än om var och en arbetar från sitt håll. 

I det kanske mest långsiktiga perspektivet vill jag även peka på betydelsen av den 

fysiska samhällsplaneringen för sammanhållningen och jämlikheten i Huddinge. 

Inte minst eftersom den fysiska miljön förändras i en långsammare takt. 
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Segregationen, utanförskapet och ojämlikheten kan bara brytas genom mötet 

mellan människor. Bostäder, verksamhetslokaler, infrastruktur och möjligheten 

att träffas och kommunicera mellan olika delar av samhället är därför av stor 

betydelse för ett Huddinge utan utanförskap. Av just denna anledning arbetar 

exempelvis samhällsbyggnadsavdelningen också utifrån ett socialt 

hållbarhetsperspektiv. 

Huddinge utvecklas bäst när fler samverkar, tar ansvar för och är delaktiga i 

lokalsamhället. Detta gäller för såväl för myndigheter och civilsamhälle som för 

kommunpolitiken i Huddinge. Mittenstyret välkomnar initiativ som kan öka 

jämlikheten, och välkomnar därmed övriga partier att delta i den kursändring 

mot mer förebyggande arbete som Mittenstyret nu har inlett.  

Nästa steg för den politiska styrningen handlar om att förverkliga mål och budget 

även i nämndernas verksamhetsplaner, och Mittenstyret ser fram emot det 

gemensamma arbetet för att bryta utanförskapet.  

För Mittenstyret, 

Sara Heelge Vikmång (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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PROTOKOLLSANTECKNING 

 

Ärende 7: Information från kommunrevisorn   

 
Alltför lite gjorts under de tidigare mandatperioderna för att komma åt det 
låga valdeltagandet, vilket framgår även i revisionens rapport över 
valnämndens arbete under den föregående mandatperioden. Redan 2017 
lyfte vi i Vänsterpartiet genom en motion, ”Handlingsplan för att öka 
valdeltagande i Huddinge” vikten av att stärka valdeltagandet i områden 
med låg andel röstande; något som vi fortsatt lyft i olika sammanhang, 
senast i december 2022 i Trygghets- och delaktighetsberedningen. 
 
I Huddinge skiljer sig valdeltagande kraftigt åt mellan olika kommundelar. 
Det genomsnittliga valdeltagandet ligger på ca 75 %, men skillnaderna 
inom kommunen är alldeles för stora. I ett flertal områden (särskilt de 
socialekonomiskt eftersatta delarna i Skogås, Vårby och Flemingsberg) 
ligger valdeltagande under 50 %. Det är knappast värt en demokrati. Vi 
ser även en nedgång i antalet röstande i de områden med lägst 
valdeltagande. I valet 2022 sjönk valdeltagandet i dessa delar med 
uppemot 10 % jämfört med 2018. I delar av Vårby gård hamnade det på 
så lågt som 34 %.  
 
Det är bra att det med utgång i vår motion har tagits fram en handlingsplan 
för att öka valdeltagandet och vi välkomnar de åtgärder som nämns i 
planen efter mycket påtryckningar från oss. Samtidigt menar vi att arbetet 
för att öka valdeltagandet och därigenom stärka demokratin i kommunen 
på ett tydligare sätt behöver pågå under hela mandatperioden. Vi hänvisar 
till rapporten från kommunrevisionen som visar att valnämnden dessutom 
brustit i arbetet för att nå mål 16:7 i Agenda 2030 om att säkerställa ett 
lyhört, inkluderande och representativt beslutsfattande. Endast en mindre 
del av föreslagna insatser har genomförts 
 
Vänsterpartiet menar att Mittenkoalitionen bör ta kritiken på allvar. Det är 
viktigt att stärka arbetet för att alla medborgare ska vara på sin rätt att 
rösta och vara med och påverka för att stärka demokratin i kommunen. 
 
 
Nujin Alacabek Robert Forsman Malin Ahlgren 
 
 
Britt Björneke Niklas Bougt  Auburn Daniels 
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Ärende 9: Riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd 

 
Detta ärende handlar om en hemställan från Gymnasie-och 
arbetsmarknadsnämnden om upphävning av riktlinjer för ekonomisk 
bistånd. Det framgår i en gemensam protokollsanteckning från S, MP och 
V som lades då de nya riktlinjerna hanterades i nämnden, att individuella 
planer bör tillämpas där Försäkringskassans och läkarens bedömningar 
skiljer sig åt. Vänsterpartiet står fast vid denna ståndpunkt. Professionens 
bedömning i form av ett läkarutlåtande bör inte trumfas av handläggare på 
Försäkringskassan som arbetar utifrån politiska direktiv, i synnerhet mot 
bakgrund av nya regleringsbrev som styr handläggarna till att fatta 
negativa beslut, vilket har lett till en fyrdubbling av andelen avslag efter 
180 dagar mellan 2015–2020. I sin bok Avslagsmaskinen skriver forskaren 
i funktionshinders- och välfärdspolitik Niklas Altermark att 
bedömningskriterierna för dessa avslag i all väsentlighet saknar grund 
utan är en fråga om en politisk vilja att minska sjuktalen.  
 

I ljuset av höstens maktskifte i kommunen bör det vara relevant att se över 
riktlinjerna i syfte att ompröva skrivelsen om att Försäkringskassans 
bedömning ska väga tyngst då det råder olika meningar mellan 
läkarbedömningen och Försäkringskassan. Vidare gör kommunen egna 
utredningar som kan landa i en annan slutsats än Försäkringskassans 
bedömning, och ska enligt de nya riktlinjerna trots det gå på 
Försäkringskassans linje. Vi finner detta väldigt märkligt, då det 
genomgående i hela förslaget till nya riktlinjer står att individuella planer 
ska gälla. Det är upp till oss politiker att se till att människor inte hamnar 
mellan olika myndighetsstolar och att människor som är för sjuka för att 
jobba men för friska för att vara sjuka inte hamnar i kläm eller hamnar i 
ekonomisk utsatthet på grund av sjukdom. Det kan både förlänga och 
riskera att den sjuke/a får en svårare process till att bli frisk och 
självförsörjande egen. 

 

Nujin Alacabek Robert Forsman Malin Ahlgren 
 
 
Britt Björneke Niklas Bougt  Auburn Daniels 
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De nya riktlinjerna för bidragsgivning initierades under den förra mandatperioden efter 
att kommunens granskning visat att flera av studieförbunden erhållit bidrag som de inte 
var berättigade till. Hundratusentals kronor hade betalades ut för studietimmar som 
aldrig förekommit. Det är bra att vi får tydligare och skärpta riktlinjer för bidragsgivning. 
Samtidigt ser vi det som problematiskt att skattemedel betalas ut via ett system som till 
stor del bygger på självgranskning och tillit. Det är ett system som ställer stora krav på 
att studieförbunden tar sitt uppdrag på allvar och aktivt jobbar med granskning av sin 
egen verksamhet.  

Kommunens insyn i studieförbundens verksamhet är begränsad och det är fortfarande 
mycket som bygger på självgranskning även om kommunen förbehåller sig rätten att när 
som helst följa upp och granska dem. I remissvaren från studieförbunden beskriver de 
att det är svårt för dem att hållas ansvariga för huruvida deras medlemsorganisationer 
följer Huddinge kommuns riktlinjer för bidragsgivning. Det är långt ifrån 
tillfredsställande för oss som bär ansvar för att skattebetalarnas pengar inte används 
felaktigt.  

Än viktigare är det att vi säkerhetsställer att det inte finns kriminella kopplingar till 
studieförbund som erhåller bidrag eller till de verksamheter som bedrivs av 
studieförbunden. I Botkyrka kommun har verksamhet som bedrivits av ABF stängts ned 
efter att det uppdagats att det förekommit allvarlig kriminalitet i verksamheterna. Vi ser 
med stor oro på utvecklingen i vår grannkommun och behöver säkerställa att inte 
liknande kopplingar finns i Huddinge. 

Innan riktlinjerna kan antas behöver vi säkerhetsställa att det inte finns kriminella 
kopplingar till verksamheter som bedrivs i studieförbundens regi och som finansieras av 
skattemedel samt försäkra oss om att Huddinge kommun har tillräckliga 
kontrollmekanismer för att förhindra bidragsfusk. Mot bakgrund av detta yrkade vi på 
återremiss av ärendet i kommunstyrelsen. Trots det valde Socialdemokraterna och det 
nya styret att låta ärendet gå vidare till kommunfullmäktige som beslutade om en 
minoritetsåterremiss. Vi konstaterar att Socialdemokraterna även i kommunfullmäktige 
valde att inte ställa sig bakom förslaget om att gått till botten i frågan för att säkerställa 
att det inte finns liknande problem i Huddinge som i vår grannkommun.  

 
 

Daniel Dronjak (M)  Ingalill Söderberg (DP) 
Oppositionsråd           Oppositionsråd 

Bo Källström (L)  Karl Henriksson (KD) 
Oppositionsråd  Oppositionsråd 
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PROTOKOLLSANTECKNING 

 

Ärende 10: Riktlinjer för bidragsgivning till studieförbund  

 

Att studieförbund och föreningar får bidrag för sin verksamhet är en 
hörnsten i ett rikt kulturliv i kommunen, och möjliggör för kulturverksamhet 
att inte behöva bedrivas på kommersiell grund. Vänsterpartiet välkomnar 
att krav ställs på bidragsmottagande organisationer för att säkerställa att 
inga kriminella verksamheter sker, och ser positivt på att de nya riktlinjerna 
för bidragsgivning till studieförbund inkluderar en skrivelse om att 
demokratiska principer ska efterföljas, vilket var en av Vänsterpartiets 
reformpunkter i överenskommelsen med Mittenstyret. Vi understryker dock 
att implementeringen av dessa riktlinjer måste följas upp och 
säkerhetsställas likväl.  

 

 

 
Nujin Alacabek Robert Forsman Malin Ahlgren 
 
 
Britt Björneke Niklas Bougt  Auburn Daniels 
 



Voteringslista  

Kommunfullmäktige 

2023-02-13, § 10 

Tjänstgörande Ersättare JA NEJ AVSTÅR 

1. Sara Heelge Vikmång (S)   X   

2. Rasmus Lenefors (S)   X   

3. Kamile Ünver (S)   X   

4. Emil Högberg (S)   X   

5. Lena Berg (S)   X   

6. Pran Malhotra (S)   X   

7. Nora Salem (S)   X   

8. Aza Cheragwandi (S)   X   

9. Ann-Marie Högberg (S)   X   

10. Claes Thim (S)   X   

11. Anneli Sjöberg (S)   X   

12. Yossi Sigal (S)   X   

13. Margareta Vikgren (S)   X   

14. David Magnusson (S)   X   

15. Khalida  Marefat (S) - Temitope Hassan (S) X   

16. Anders Ferbe (S)   X   

17. Nicole Ilias (S) - Ove Andreassen (S) X   

18. Göran Hallberg (S)   X   

19. Tomas Selin (C)   X   

20. Annie Östlund (C)   X   

21. Henrik Juhlin (C)   X   

22. Angelica Bodén (C)   X   

23. Anders Lönroth (MP)   X   

24. Louise Rollins (MP)   X   

25. Christian Stulen (HP)   X   

26. Lars Björkman (HP)   X   

27. Nujin Alacabek (V)   X   

28. Niklas Bougt (V) - April Troberg (V) X   

29. Malin Ahlgren (V)   X   

30. Robert Forsman (V)   X   

31. Britt Björneke (V)   X   

 

 

 

 

 

 



Voteringslista  

Kommunfullmäktige 

2023-02-13, § 10 

Tjänstgörande Ersättare JA NEJ AVSTÅR 

32. Auburn Daniels (V)   X   

33. Daniel Dronjak (M)    X  

34. Love Bergström (M)    X  

35. Jelena Drenjanin (M)    X  

36. Erik Ottoson (M) - Attila Kuru (M)  X  

37. Hampus Holmgren (M)    X  

38. Eva Paulsen Karlsson (M)    X  

39. Diana Molinsky (M)    X  

40. Mats Österholm (M)    X  

41. Jennifer Hopper Lind (M) - Carina Tärnsby (M)  X  

42. Linda von Fircks (M)    X  

43. Gunilla Helmerson (M)    X  

44. Kennet Bergh (M)    X  

45. Cecilia Sundberg (M)    X  

46. Christopher Smith (L) - Shadi Domat (L)  X  

47. Bo Källström (L)    X  

48. Martina Nyman (L)    X  

49. Cecilia Nordin (DP)    X  

50. Ingalill Söderberg (DP)    X  

51. Leif Dyrvall (DP)    X  

52. Karl Henriksson (KD)    X  

53. Anneli Johansson (KD)    X  

54. Mats Arkhem (SD)    X  

55. Alexandra Ghialamas (SD)    X  

56. Martin Nigals (SD)    X  

57. Arnold Boström (SD)    X  

58. Sven Pernils (SD)    X  

59. Felix Byström (SD)    X  

60. Ann-Christin Blomqvist 

(SD) 

-  Linus From (SD)  X  

61. Ulf Thalin (SD) - Roger Urbanski (SD)  X  

Resultat   32 29 - 
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Protokollsanteckning (SD) ärende 12 Ändrad bolagsordning för Huge 
Bostäder AB avseende styrelsens sammansättning och utseende av 
revisorer 

Det är viktigt att innehållet i ärendena som det ska beslutas om är korrekt. I detta fall hänvisas det till 
en överenskommelse som ska ha gjorts mellan partierna om att utöka antalet ledamöter i Huge 
Bostäder AB. Någon sådan överenskommelse mellan partierna i fullmäktige finns dock inte, 
Sverigedemokraterna har inte deltagit i några sådana diskussioner. 

Det kan förvisso finnas en överenskommelse mellan vissa av partierna i fullmäktige, och det bör i så 
fall framgå i ärendebeskrivningen vilka dessa partier är. 

 

 

 

 

Felix Byström 
Sverigedemokraterna 
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Reservation (SD) ärende 12 Ändrad bolagsordning för Huge Bostäder AB 
avseende styrelsens sammansättning och utseende av revisorer 

I Huddinge har det fram till detta möte funnits en praxis om att antalet suppleanter och ersättare i 
styrelser och nämnder uppgår till minst hälften av antalet ledamöter. Det har varit en bra ordning för 
att undvika partipolitiska överväganden och partipolitiskt agerande. 

Att vi nu frångår den ordningen utan en bredare diskussion kring synen på ersättares och 
suppleanters roll och vad som är en lämplig fördelning i bolagen ser vi som problematisk. Det finns 
exempelvis ingen motivering till varför antalet suppleanter i Huddinge Samhällsfastigheter AB ska ha 
lika många suppleanter som ledamöter medan antalet suppleanter i Huge Bostäder AB uppgår till 
färre än hälften av antalet ledamöter. 

Med detta som utgångspunkt reserverar vi oss mot förslaget till beslut till förmån för vårt förslag som 
innebär att praxis för förhållande mellan suppleanter och ledamöter kvarstår. 

 

 

 

 

Felix Byström 
Sverigedemokraterna 


